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a. S1 “Guangzhou-Zengcheng School Visit 2023” Survey 
 
To provide a life-wide learning opportunity for students to learn about the history and culture of 

Zengcheng, Guangzhou and to strengthen their understanding through sharing with local students, the 
Sister School Program & Exchange Tours Group of our school will organize a three-day “Guangzhou-
Zengcheng School Visit 2023” for S1 students from 25.5.2023 (Thursday) to 27.5.2023 (Saturday). The 
activity will not only provide an exchange experience for our students, but also enhance their 
understanding of the overview of Guangzhou-Zengcheng, like the historical culture and the characteristics 
of the customs of those places. Through communicating, students in Zengcheng and our school will share 
the cultural characteristics of Guangzhou and Hong Kong with each other. 

 
The visit is a compulsory activity and S1 students are encouraged to take part in this whole-form 

outbound learning activity. To better coordinate the activity, parents are now invited to decide on whether 
their child will take part in the activity or not. Students who do not participate have to hand in a parent’s 
letter to the school and attend school as usual on 25.5.2023 (Thursday). As it takes time to apply for the 
Home Visit Permit, parents are requested to arrange for your child to apply for the permit as soon as 
possible. 
 

Schedule Date Suggested Itinerary 

Day 1 25.5.2023 (Thu) 
Gather at School – Shenzhen -- School Visit to Guangzhou University 
Affiliated Secondary School Zengcheng Experimental Secondary School 

Day 2 26.5.2023 (Fri) 
School Visit to Guangzhou University Affiliated Secondary School 
Zengcheng Experimental Secondary School -- Chimelong Safari Park 

Day 3 27.5.2023 (Sat) 
Guangdong Museum -- Guangzhou Book Center -- Return Trip to 
School                                                    （Itinerary may be subject to change.） 

 
Should you have any queries, please contact Ms. LAM Suk-ching at 2476 2357. 
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b. EDB Parents’ Seminar on “Senior Secondary Curriculum and Subject Choices” 

(S2 to S4 Only) 
 
The broad and balanced senior secondary curriculum caters for students’ diverse learning needs, 

fosters whole-person development and promotes lifelong learning.  The measures to optimise the four 
senior secondary core subjects (i.e. Chinese Language, English Language, Mathematics, and Citizenship 
and Social Development which replaces Liberal Studies) have been introduced since last school year 
starting from Secondary 4 to create space for students and cater for their diverse learning and development 
needs.   

 
To enable parents of Secondary 2 to 4 students to gain a better understanding of 

the latest development of the senior secondary curriculum and thus to assist their 
children in making informed subject choices, the Education Bureau has organised the 
parents’ seminars on “Senior Secondary Curriculum and Subject Choices” in the pre-
recorded format.  The seminars are conducted in both Cantonese and English*.  The 
content includes an overview of senior secondary curriculum and the latest 
development, optimisation of the four senior secondary core subjects, the latest 
developments of Citizenship and Social Development and Applied Learning courses, 
an overview of the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination, and 
alternative pathways for further studies – options available to be presented by 
representatives of the Education Bureau, Hong Kong Examinations and Assessment 
Authority, and Vocational Training Council.  The videos and the presentation slides 
of the seminars will be uploaded to the New Academic Structure Web Bulletin 
(www.edb.gov.hk/nas/en) in early-March 2023 for viewing and reference of parents 
of Secondary 2 to 4 students.   

For enquiries, please contact Ms. YUEN Chin-chin at 2476 2357. 

New Academic Structure 
Web Bulletin QR Code 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.edb.gov.hk/nas/en
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Letter to Parents No.13 – 2022/23 

Reply Slip 

 

 

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,  

 

 

i)       I, the parent of _____________________ ( Class: _____ )( Class No.: _____ ), acknowledge the 

receipt of the following circulars:  

 

a. S1 “Guangzhou-Zengcheng School Visit 2023” Survey (S1 only) 

b. 
EDB Parents’ Seminar on “Senior Secondary Curriculum and Subject Choices”  

(S2 to S4 Only) 

 

 

ii)                    S1 “Guangzhou-Zengcheng School Visit 2023” Survey (S1 only) 

 

My child  *□ will take part in the activity.  

 □ will not take part in the activity, and will provide a parent’s letter.  

 □ Not applicable. 

 

 

 

                            Signature of Parent/Guardian:     

         Name of Parent/Guardian:     

 

_______.2.2023 

* Please put a  in the appropriate  □ 

 

 

元朗公立中學 
新界元朗公園南路 22號 

電話 TEL : 2476 2357 

傳真 FAX : 2474 7119       

 

YUEN LONG PUBLIC SECONDARY SCHOOL 

 
22 TOWN PARK ROAD SOUTH, 

YUEN LONG, N.T. 
School Website:  www.ylpss.edu.hk 
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一、 中一級「廣州增城訪校之旅 2023」意向調查（中一適用） 

 

   本校境外交流及姊妹學校組為加強學生對祖國歷史文化的認識，將安排中一級全體同學於

2023年5月25日（星期四）至5月27日(星期六）參加三天的「廣州增城訪校之旅2023」。活動給學

生提供交流經驗外，也加深同學認識廣州及增城的歷史文化、風俗特色等概況，並透過與當地學生

交流，分享兩地文化特色。 

 

本活動為學校指定活動，鼓勵中一全級學生參加。現邀請家長作出意向選擇，方便校方的後續

工作。若家長選擇不參加訪校活動，需向校方呈交家長信。另外，不參加訪校活動的同學須按校方

安排於 5月 25日（星期四）照常回校上學。由於申請證件需時，請各家長盡早安排 貴子弟辦理

證件。 

 

行程 日期 建議行程 

第 1天 25.5.2023(四) 學校─深圳─訪校活動(廣州大學附屬中學增城區實驗中學) 

第 2天 26.5.2023(五) 訪校活動(廣州大學附屬中學增城區實驗中學)─長隆野生動物園 

第 3天 27.5.2023(六) 廣東省博物館─廣州購書中心─旅遊巴士回校解散 

（以上日程如有變動，以承辦機構安排為準。） 

 

如有查詢，請致電 2476 2357與林淑貞老師聯絡 。 

 

 

 

二、教育局「高中課程及選科簡介」家長講座（中二至中四適用） 

        

高中課程寬廣而均衡，照顧學生的不同學習需要，以及促進他們的全人發展和終身學習。教

育局已於上學年中四級起落實高中四個核心科目（即中國語文、英國語文、數學及公民與社會發

展科以代替通識教育科）的優化措施，以期為學生創造空間，照顧他們的多元學習和發展需要。 

 

為了讓中二至中四的家長更了解高中課程的最新發展，協助子女作出恰當

的選科決定，教育局以預先錄製影片的模式，舉辦了「高中課程及選科簡介」

家長講座。講座分別以粵語及英語*進行，內容包括由教育局、香港考試及評核

局和職業訓練局代表講解高中課程概覽及最新發展、高中四個核心科目的優化

措施、公民與社會發展科和應用學習課程的最新發展、香港中學文憑考試簡介

及多元升學出路資訊。影片及講座的簡報將於 2023 年 3 月上旬上載至教育局網

頁「新學制網上簡報」(www.edb.gov.hk/nas) 供中二至中四的家長觀看及參考。 

新學制網上簡報 

二維碼 

 

 

  如有查詢，請致電2476 2357聯絡阮千千老師。 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

https://www.edb.gov.hk/nas
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家長通函第 13 號 – 2022/23 

家長綜合回條 
 
 

敬覆者： 
 
 

甲部、   本人為___________________（_____班）（_____號）之家長，已知悉下列通告詳情： 

 

一、 中一級「廣州增城訪校之旅 2023」意向調查（中一適用） 

二、 教育局「高中課程及選科簡介」家長講座（中二至中四適用） 

 
 

 

 

乙部、              中一級「廣州增城訪校之旅 2023」意向調查 （中一適用） 

 

敝子弟 *□ 會參加訪校之旅。 

  □ 不會參加訪校之旅，並附上家長信。 

  □ 非就讀中一，此項不適用。 

 

 

 

 
 
此覆 

 

元朗公立中學校長 

 

 

    家長／監護人簽署：    

    家長／監護人姓名：    

                                                                           

2023年 2月         日 

* 請於適當□  填上 

 

 

 

元朗公立中學 
新界元朗公園南路 22號 

電話 TEL : 2476 2357 

傳真 FAX : 2474 7119       

 

YUEN LONG PUBLIC SECONDARY SCHOOL 

 
22 TOWN PARK ROAD SOUTH, 

YUEN LONG, N.T. 
School Website:  www.ylpss.edu.hk 
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